

Waiving all restrictions on flights departing from\to (CHENNAI - MAA)		إلغاء كافة القيود لجميع الرحلات المغادرة من\الى (تشناي - MAA)
Date/التاريخ 03December2015	الرقم المرجعي/Reference 201512031	Effective date/تاريخ التطبيق IMMEDIATELY

<p>Due to the bad weather which happened in CHENNAI Republic of India, it has been decided to waive all tickets' restrictions (Rebooking / Rerouting / Refund) and No-show for all tickets of affected guests with confirmed reservations departing From\To CHENNAI (MAA), India FROM (01 December 2015) until (07 December 2015)</p>	<p>نظراً لسوء الطقس الذي حدث في مدينة تشناي بجمهورية الهند ، فقد تقرر إعفاء جميع التذاكر الصادرة بحجز مؤكد من / إلى تشناي، الهند من جميع القيود والغرامات عند (إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترجاع / التخلف عن السفر)، من تاريخ 1 ديسمبر 2015م إلى تاريخ 7 ديسمبر 2015م لجميع التذاكر الخاصة بالضيوف المتضررين .</p>
---	--

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

إذا كان لديكم أي استفسارات أو تعليقات على هذه النشرة، يرجى الإتصال على:

If you have any questions or comments on this bulletin, please contact:

gdssupport@saudiairlines.com